
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 11.3.2025 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu              br. Vaníček, br. Houžvička, br. Holubec 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                        br. Bachtík 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                      ses. Slavíková 
  5)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  6)  Informace                                             
  7)  Diskuze 
  8)  Závěr 
 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 16 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Houžvička a br. Holubec   
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí    
 
                                                                                                      

 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
br. Bachtík: přednesl návrhy na vyznamenání jednotlivých členů sborů SDH:                    
SDH Křečovice, SDH Bradlecká Lhota, SDH Karlovice, SDH Koštálov, SDH Loukov 
 
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
 
 
 
 
 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 Informuje, 6.1.2025 proběhla kontrola hotovosti v pokladně-v pořádku 
 21.1.2025 se sešla revizní rada, členové inventarizační komise podepsali potřebné 

formuláře, které se posílají do Prahy, jsou to podklady pro přípravu přiznání daně 



z příjmu, které bylo 10.2.2025 posláno datovou schránkou na finanční úřad, poslány 
byly i další potřebné formuláře 

 Poslána byla i účetní závěrka za rok 2024 na městský soud do Prahy, v rejstříku je už 
zapsaná 

 Do Prahy poslány odvody členských příspěvků za hasiče a mladé hasiče, dále odvody 
za zpracování mezd a vedení účetnictví 

 Poslány příspěvky za sportovce – částka 228.600,-Kč (1143 sportovců), sbory peníze 
posílají, další info na příštím VV) 

 Poslány sumáře registračních listů 
 Posláno hlášení o činnosti za rok 2024 
 Na LK posláno 5 žádostí o dotace přes nové portály: na provoz, auto, okresní kolo 

Plamen, okresní kolo PS, ZHVB 
 Hlášení o činnosti za rok 2024 odevzdalo na OSH 103 sborů ze 109, tímto děkuji 

sborům za skvělou spolupráci 
 Návrh ses. starostky navýšení částky z 5,-Kč na 10,-Kč vratnou platbu okrskům ( za 

sbory, platba za včasné zaplacení členských příspěvků a odevzdání hlášení o činnosti) 
 Otázka platby za členské průkazy, OSH platí 10,-Kč za průkaz, v lednu a únoru bylo 

41 přihlášených nových členů  
                                                   
 

 
          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí a schválil: 

- Vratnou částku okrskům ve výši 10,-Kč, při splnění již zmíněných 
podmínek 

 
 
 

Bod 5) Informace z OR: 
                                                                       
br. Štěpánek: OORM 
 

 29.3.2025 proběhne školení vedoucích mládeže 
 

 Proběhla krajská rada  
 

- Děti v okrese musí být vedeny jako sportovci, bude se to kontrolovat           
 
 

 Termíny jednotlivých soutěží jsou na stránkách OSH 
 
 
 

br. Nesvadba: OORV 
 

 Termín okresního kola PS platí 7.6.2025 
   

  Pohár OSH vyhlášen další ročník, podrobnosti na stránkách OSH             
                                      
 

 



br. Houžvička: OORP 
 
 Zúčastnil jsem se v Přibyslavi celorepublikového setkání – semináře, mluvilo se tam 

v různých rovinách a tématech, zapracování jednotlivých částí do zákonů, jednotlivé 
zákony se mění 

 Přednášející z celé republiky, určité poznatky byly zajímavé a užitečné 
 

 
br. Miksánek: 
 
 zmínil otázku prevence v domácnostech, prevence důchodci, publikovat  – oslovení 

dalších obcí přes okrsky či jiným způsobem, aby to dávalo smysl 
         
                                                                          VV vzal přednesené zprávy z OR na vědomí 
 
 
 
Bod 6) Informace – bod7) Diskuze 
 
ses. starostka:  
 

 dostali jsme od HVP výpověď smlouvy o spolupráci, smlouva s OSH platí do konce 
března, do této doby má ředitel HVP předložit návrh nové smlouvy 
 
br. Miksánek by byl rád přítomen u jednání s ředitelem HVP o návrhu nové smlouvy  

 
 předložila návrh historického praporu od f. ALERION 

 
 
                                                                             VV tento návrh schválil 

 
 

 setkání ZH se bude konat 25.4.2025 od 16.00hod ve Vysokém nad Jiz., do 1.4.2025 
nahlásit na OSH jmenný seznam z okrsků 

- pozvánky budou následně rozeslány, doručeny, pozvánku poslat na 
KSH, starostce města, Věře Nutilové, br. Netíkovi 
 

 
 Předložila návrh nákupu nového osobního automobilu na OSH, 500.000,-Kč dotace 

z LK- doplatek ve výši cca 142.400,-  bude uhrazen z OSH 
 
                                                             VV schválil návrh nákupu nového osobního automobilu 
 

 Předložila návrh prodeje starého osobního automobilu 
 
                                                             VV schválil návrh prodeje starého osobního automobilu 
 
 

 Poděkovala br. Čermákovi za mašinu FOX, že se o ní stará 
 



br. Hýbl: 
 Poznámka, upozornit obce na kolektivní smlouvy 

- vytvořit seznam obcí, které to neplatí 
 
 
br. Vejnar: 
 informuje, krajské setkání ZH proběhne 30.5.2025 v Kunraticích u Cvikova 

- potvrzení účasti včas od jednotlivých ZH 
 

 jsem rád, že se dnes vedla diskuse na téma ohledně prevence 
 

 
br. Doškař:  
 
 poděkoval VV a br. Čermákovi za posunutí termínu 60m s překážkami v Bozkově a 

připojil pozvání na oslavy 130 let v Košťálově 31.5.2025 
              
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí 
 
 
 
Bod 9) Závěr 
 ses. starostka:                                                                                                                                 

poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


